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Van:

Verzonden: maandag 29 januari 2024 08:47

Aan: Join;

Onderwerp: FW: Registered complaint Voorschoten Gemeete / Recycling instead of play area / 

Zuiderzichtlaan

Collega’s,  

Graag deze mail als zienswijze inboeken Uitwerkingsplan Starrenburg-III.  

(Project 151 – Z/23/080462) 

 

Dank,  

 

 

Van:

Verzonden: zondag 28 januari 2024 21:41 

Aan:

CC:

Onderwerp: Registered complaint Voorschoten Gemeete / Recycling instead of play area / Zuiderzichtlaan 

 

  
* Please note I have used Google translate (from English to Dutch). The English version has been added in case there is 

some misunderstanding. If it is not clear please call me on . 

 

 

 

NEDERLANDS 

Beste , 

 

Hartelijk dank voor uw e-mail gedateerd 23 december 2023. Ik begrijp dat de klachten voor Starrenburg III vóór 31 januari 

2024 moeten zijn ingediend en dat het recyclinggebied aan de Zuiderzichtlaan een openbaar proces is dat nog ergens in 

Q2/Q3-2024 moet beginnen. Niettemin , wil ik toch graag mijn klacht registreren omdat deze specifieke wijziging stond 

aangegeven op de plannen behorend bij Starrenburg III. En, zoals ik begrijp, is het recyclinggebied toegevoegd omdat ten 

onrechte werd afgesproken dat er voldoende recyclinggebieden waren om de nieuwe ontwikkeling binnen de 

ontwikkeling te ondersteunen. Toen bleek dat er niet genoeg waren, terwijl dat wel was afgesproken met de gemeente, is 

dit extra gebied aan de Zuiderzichtlaan toegevoegd. Mijn klacht en vraag is daarom: waarom kan dit niet worden 

toegevoegd aan de plannen binnen Starrenburg III? 

 

 

ENGLISH  

Dear ,  

 

Thank you for your email dated 23 December 2023. I understand the complaints for Starrenburg III are to be submitted by 

Jan 31, 2024 and the Recycling area in Zuiderzichtlaan is a public process that still has to start somewhere in Q2/Q3- 2024. 

Nevertheless, I would still like to register my complaint because this specific change was indicated on the plans associated 

with Starrenburg III. And, as I understand, the recycling area was added because it was incorrectly agreed that there were 

enough recycling areas to support the new development, within the development. When it was found out that there were 

not enough, even though it had been agreed by the Municipality, this additional area in Zuiderzichtlaan was then added. 

Therefore, my complaint and question is why can this not be added to the plans within Starrenburg III?  

 

 U ontvangt niet vaak e-mail van  Meer informatie over waarom dit belangrijk is  
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NEDERLANDS  

Geregistreerde klacht bij de gemeente Voorschoten. 

 

Als huiseigenaar in Starrenburg 2, die rechtstreekse gevolgen zal ondervinden van de plannen van de gemeente om een 

recyclingplaats aan de achterkant van mijn huis te vestigen, registreer ik mijn bezorgdheid/klacht over de negatieve 

impact die dit zal veroorzaken in onze woonwijk. Zoals uit uw gegevens blijkt, heb ik de gemeente al enige tijd van deze 

zorgen op de hoogte gesteld. 

De impact van een recyclinggebied in een gebied dat momenteel als speeltuin wordt gebruikt, zal tot verschillende 

negatieve problemen leiden, met name voor het milieu vanwege de ligging aan de waterkant. De andere grote zorg is de 

impact die dit zal hebben op een toch al drukke weg, omdat er (op het moment dat ik dit schrijf) geen verkeer meer mag 

afslaan op de Veurseweg. Ondanks plannen voor een snelle ‘drop off’ gaat dit niet lukken als aan alles wordt gedacht, 

zoals; de school stopt (parkeren strekt zich vaak uit tot dit gebied) etc. 

 

Andere factoren waarmee u rekening moet houden; 

 

- bodemvervuiling (die we kunnen zien op de huidige recyclinggebieden) 

- geluidsoverlast, vooral door de glasrecyclage-installatie en het sluiten van de zware metalen kleppen 

- knaagdieren 

- er zijn betere opties voor recyclinggebieden 

- mijn eerdere correspondentie schetst alle aandachtspunten 

 

Hieronder vindt u twee foto's. Eén toont het gebied dat door de gemeente is geselecteerd voor recycling. De tweede foto 

hieronder toont een natuurlijke zichtblokkering met bomen (groenblijvend) die dicht bij de waterkant zijn geplant. Dit 

bevindt zich op hetzelfde stuk water, dus als dezelfde bomen worden gebruikt, ontstaat er enige continuïteit in het 

landschap. Wij vinden het alleen maar eerlijk dat de gemeente dezelfde natuurlijke grens creëert tussen het 

recyclinggebied en de huizen/kinderdagverblijven/appartementen aan de andere kant. Dit zal helpen het geluid te 

absorberen en een visuele blokkering te creëren. 

 

 

 

ENGLISH  

Registered complaint to the Municipality of Voorschoten.  

 

As a home owner in Starrenburg 2 who will be directly impacted by the Municipality plans to locate a recycling area at the 

back of my home, I am registering my concerned/complaint about the negative impact this will cause in our residential 

area. As your records will show, I have notified the Municipality with these concerns over some time now.  

The impact of a recycling area in an area currently used as a playground will result in several negative issues, most notably 

the environment because of the location on the water’s edge. The other major concern is the impact this will have on an 

already busy road because no traffic will be allowed (at the time of me writing this) to exit on the Veurseweg. Despite 

plans for a quick ‘drop off’ this will not work if everything is considered, such as; the school drop-offs (parking often 

extends round to this area), etc.  

 

Other factors to consider;  

 

- ground pollution (which we can see at current recycling areas)  

- noise pollution, especially with the glass recycling unit and the closing of the heavy metal flaps  

- rodents  

- there are better options for recycling areas  

- my previous correspondence outlines all detailed issues  

 

Please find below two photos. One shows the area that has been selected by the Municipality for the recycling. The other 

picture below shows a natural view blocker with trees (evergreen) planted close to the water’s edge. This is on the same 

stretch of water so if the same trees are used, it will allow for some continuity in the landscaping. We think it is only fair 

that the Municipality create the same natural border between the recycling area and the houses/nursery/appartements 

on the other side, if this is to go ahead. This will help absorb the noise, as well as create a visual blocker.  
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Yours sincerely,  

 

 

 

 


